
P  R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XXXVII/2013 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  23 października 2013 r. 
         

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 14 radnych, nieobecny był radny Robert 

Wcisło. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Eugeniusz Krzyżanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Wiesława Kowalewska – Inspektor d/s budownictwa, gospodarki przestrzennej  w UG 

5. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

6. Mirosław Tokarek – Dyrektor Biura Celowego Związku Gmin SG05 w Starym Kurowie 

7. Waldemar Wawrzaszek – Dyrektor Oddziału TEW Gospodarowanie Odpadami Sp. z o.o. 

w Gorzowie Wlkp. 

8. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

1) Otwarcie XXXVII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4) Przedstawienie informacji o systemie gospodarki odpadami na terenie gminy 

Zwierzyn- stan na dzień 23 października 2013. 

5) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6) Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2012r. 

7) Informacja Wójta Gminy Zwierzyn z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych za 

rok 2012 pracowników samorządowych oraz osób zobowiązanych do ich złożenia. 

8) Interpelacje i zapytania radnych. 

9) Interpelacje i zapytania sołtysów. 

10) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustanowienia służebności gruntowej na działkach oznaczonych numerami 

ewidencyjnymi 115/2, 115/3 i 115/6 położonych w obrębie Zwierzyn oraz 

364/1, 364/9 i 364/6 położonych w obrębie Górki Noteckie, 

b) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2013r., 

d) zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy 

Zwierzyn. 

11) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

12) Wolne wnioski i informacje. 

13) Zamknięcie XXXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

 

1. Otwarcie XXXVII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 10
05 

otworzyła Stefania Sierocińska 

przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, że na 15 radnych na sali obrad 

obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 



zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

Następnie przewodnicząca RG powitała radnych oraz zaproszonych gości. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn poinformowała, że na wniosek Wójta Gminy 

Zwierzyn do przesłanego radnym porządku obrad wprowadza się autopoprawkę, poprzez 

ujęcie w punkcie 10 podpunktu d – zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

na terenie Gminy Zwierzyn. Następnie przewodnicząca zapytała czy ze strony radnych jest 

wniosek odnośnie wprowadzonego podpunktu. Nikt nie zgłosił żadnego wniosku. Wobec 

czego przewodnicząca RG poddała pod głosowanie zaproponowany porządek obrad z 

wprowadzoną do niego autopoprawką. Za zmianą porządku obrad radni głosowali 

jednogłośnie, „za” głosowało 14 radnych. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Radny Mirosław Gniewczyński zgłosił wniosek dot. przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji 

Rady Gminy Zwierzyn, żeby przyjęcie protokołu przesunąć na następną sesję, gdyż  

stwierdził, że zgłosił do jego treści kilka uwag.  

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że każdy radny ma prawo a nawet 

obowiązek zapoznać się z treścią protokołu i dlatego uwagi radnego Mirosława 

Gniewczyńskiego zostaną sprawdzone i również zaproponowała przyjęcie protokołu na 

następnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. Za przyjęciem wniosku radnego Mirosława 

Gniewczyńskiego głosowało 11 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu (Z. Czajka, W. 

Rojek i E. Podsiadło). 

 

4. Przedstawienie informacji o systemie gospodarki odpadami na terenie gminy 

Zwierzyn- stan na dzień 23 października 2013. 

 

Mirosław Tokarek dyrektor biura Celowego Związku Gmin SG05 w Starym Kurowie 

przedstawił informację o systemie gospodarki odpadami na terenie gminy Zwierzyn – stan na 

dzień 23 października 2013r. 

 

Waldemar Wawrzaszek  dyrektor Oddziału TEW Gospodarowanie Odpadami Sp. z o.o. w 

Gorzowie Wlkp. podziękował w imieniu prezesa firmy za zaproszenie na sesję i 

poinformował, że od 1 października 2013r. odebrano od mieszkańców gminy Zwierzyn 26 

ton odpadów komunalnych. 

 

Radny Zdzisław Czajka zapytał co dzieje się z odpadami z selektywnej zbiórki. 

 

Waldemar Wawrzaszek  odpowiedział, że zasada jest taka, iż wszystkie odpady trafiają do 

ZUO w Chruściku- instalacja regionalna, gdzie następnie są selektywnie dzielone. 

 

Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, że wielu mieszkańców jest zawiedzionych, że 

ustawa o odbiorze odpadów komunalnych obowiązuje od 1 lipca br. a nie wszyscy byli 

obsługiwani przez firmę odbierającą odpady, zwłaszcza chodzi tu o selektywny odbiór. 

Zwrócił uwagę na przeróżną systematyczność odbioru odpadów, twierdząc, że mieszkańcy 

ponosili opłaty, a nie mieli świadczonych w tym zakresie usług, zadając jednocześnie pytanie, 

czy nie powinni mieć z tego powodu ulgi. Wskazał również na problem z dodzwonieniem się 



do biura związku, na złą informację o terminach wywozu odpadów, twierdząc, że można było 

umieścić terminy na ulotce, która ukazała się w sprawie selektywnej zbiórki odpadów. 

 

Mirosław Tokarek ustosunkowując się do głosów radnych poinformował, że odbiór odpadów 

nie działa na zasadzie umowy z mieszkańcami, tylko na zasadzie złożonych przez nich 

deklaracji. Nie miał wpływu na przewoźników, gdyż podpisane z nimi porozumienia nie 

dawały mu żadnej mocy sprawczej. Na dziś ma podpisaną umowę z obostrzeniami z obu 

stron. To, że nie można było się dodzwonić, to prawda, ale nie było w tym złej woli z ich 

strony. Do czasu rozstrzygnięcia przetargu nie mogli prawnie nikogo zatrudnić do odbioru 

odpadów, dlatego przystało tylko na porozumieniach, gdzie i tak nie mogli nikogo zmusić do 

odbioru odpadów. Ustawa „śmieciowa” nie wszystko przewidziała. Stwierdził, iż uważa, że 

występowały  utrudnienia, ale myśli, że już będzie tylko lepiej. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy zapytał, czy może ustawić dodatkowy kosz, który sobie 

zakupił. 

 

Waldemar Wawrzaszek odpowiadając stwierdził, że sądzi, iż nie będą robili problemu, ale 

generalnie muszą być pojemniki opatrzone ich naklejką. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy potwierdził słowa dyrektora M. Tokarka, że firma nie 

podpisywała umów w sprawie odbioru odpadów, a tylko porozumienia. Poinformował, że po 

pierwszym przetargu zastanawiali się, jak postąpić. Jednak po uzgodnieniach z prawnikami 

postanowili przystąpić do drugiego przetargu. Dobrze, że pojawiła się firma, która „trzeźwo” 

podeszła do tematu. Zgodził się, że były niedogodności, ale głównie dotyczyły osób, które 

wcześniej nie posiadały pojemników na odpady. Jeżeli chodzi o powiadamianie mieszkańców 

o terminach odbioru odpadów, to w większości w rozstawianych pojemnikach były takie 

informacje w środku pojemnika. Zaproponował, że jeżeli będą trudności w dodzwonieniu się 

do biura związku to, żeby dzwonić do urzędu gminy. 

 

Janusz Lessnau sołtys Górecka poinformował, że z posesji p. Piotrowskiej nie są odbierane 

śmieci. 

 

Mirosław Tokarek oznajmił, że obowiązuje ochrona danych osobowych i nie mogą podawać 

nazwisk, tylko sam adres i dlatego są problemy ze znalezieniem osoby. 

 

Radny Wojciech Rojek zapytał, jakie są przewidywania względem obniżenia stawek za 

odbiór odpadów komunalnych, gdyż u nas cena jest wyższa niż w innych miejscowościach, 

chociażby w Gorzowie Wlkp. 

 

Mirosław Tokarek stwierdził, że na dziś nie zna kosztów rzeczywistych wywozu. Potrzebuje 

trzech pełnych miesięcy do wyliczenia ceny. Stawki nie są za wysokie. Do czasu kontraktu 

ceny się nie zmienią, gdyż jeszcze muszą wybudować PSZOK-i. Na razie nie planuje się 

obniżenia cen, wiązałoby się to także z wysłaniem 14000 deklaracji do mieszkańców, a to są 

koszty. 

 

Waldemar Wawrzaszek w swojej wypowiedzi stwierdził, że nie należy przyrównywać cen 

wywozu odpadów do miasta Gorzowa Wlkp., gdzie zadeklarowano 80% selektywnego 

odbioru odpadów komunalnych, a faktycznie robi to 20% osób. Dlatego problem finansowy 

się pojawi, gdyż jego zdaniem w takiej sytuacji stawka jest za niska. 

 



Andrzej Wiśniewski poinformował, że dyrektor Celowego Związku Gmin SG05 miał na 

starcie 50.000 zł, gdyż wszystkie gminy dołożyły tylko 1 zł od mieszkańca, dlatego PSZOK-i 

będą budowane z wpłat dokonywanych przez mieszkańców. Stwierdził, że musimy nauczyć 

się segregacji, bo gdy zabraknie dla związku środków finansowych trzeba będzie dołożyć z 

budżetów gmin. 

 

Mirosław Gniewczyński stwierdził, że segregacja odpadów na terenie gminy przebiega 

naturalnie, papier spalany jest w piecach, nie ma za dużo butelek, natomiast plastiki mogą się 

nie mieścić w rozdanych workach, czy w związku z tym można będzie włożyć plastiki do 

pozostałych worków np. przeznaczonych na papier. Stwierdził, że z rozdawanych ulotek 

wynika, że do pojemnika na plastik można wrzucać również styropian i puszki. 

 

Mirosław Tokarek prosił, żeby wkładać odpady do właściwych worków, gdyż worki można 

otrzymać w większej ilości. Zapisy w ulotce skonsultowane były z wojewódzkim inspektorem 

środowiska. 

 

Mirosław Gniewczyński zaproponował, ustawienie w Górkach Noteckich publicznych koszy. 

Zapytał jak wygląda sprawa z liśćmi, gabarytami i nieprzeciętnymi ilościami odpadów. 

 

Mirosław Tokarek odpowiedział, że zostanie odebrane wszystko, liście, masa zielona, co 

należy wystawić w dniu wywozu przy pojemnikach. Gabaryty będą odbierane 4 razy w roku, 

pierwszy raz na przełomie listopad-grudzień, ale będzie w tej sprawie informacja. Do tej pory 

odebrano 324 tony odpadów na terenie działania związku. 

 

Wojciech Rojek stwierdził, że jeżeli cena odbioru odpadów jest dobra, to zróbmy wszystko, 

żeby nie poszła w górę, uświadamiając ludzi o potrzebie segregacji śmieci. 

 

Radny Tomasz Pajtel zapytał o cenę odbioru odpadów w ZUO w Chruściku. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że jest to 240 zł netto za odpady niesegregowane. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG podziękowała przybyłym dyrektorom na sesję i 

przedstawienie informacji związanej z systemem gospodarki odpadami oraz poinformowała, 

że będąc na kongresie gmin wiejskich dowiedziała się o tym, że będzie nowa ustawa 

śmieciowa, obecna jest już nowelizowana. Następnie zarządziła 5 minutową przerwę w 

obradach. 

 

Wznowiono obrady o godz. 11
25

. 

 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

              Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w 

okresie międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i punkt 5. 

 

6.  Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2012r. 

 



              Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła informację dotycząca analizy 

oświadczeń majątkowych radnych za 2012r. (informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Następnie przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec 

czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i punkt 6. 

 

7) Informacja Wójta Gminy Zwierzyn z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych 

za rok 2012 pracowników samorządowych oraz osób zobowiązanych do ich złożenia. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy przedstawił informację Wójta Gminy Zwierzyn z 

dokonanej analizy oświadczeń majątkowych za rok 2012 pracowników samorządowych oraz 

osób zobowiązanych do ich złożenia. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i punkt 7. 

 

8.Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Mirosław Gniewczyński: 

- na ręce wójta złożył wniosek dwóch mieszkańców Górek Noteckich w sprawie 

pojemników na odpady w miejscach publicznych, 

- stwierdził, że stan skrzyżowania dróg Kurowska-Cmentarna w Górkach Noteckich 

trochę się polepszył, ale nadal stoi na nim woda podczas opadów. 

 

Renata Wąsik wnioskowała o uzupełnienie ubytku w drodze powiatowej pomiędzy posesją p. 

Gadzała a posesją p. Zwolińskiego w Gościmcu. 

 

Maria Rachańska wnioskowała o obniżenie krawężnika przy wjeździe z ul. Sportowej na ul. 

Olimpijską w Zwierzynie oraz zlikwidowanie ubytku w nawierzchni za krawężnikiem. 

 

Urszula Kruszyna wnioskowała o wyrównanie nawierzchni drogi przy cmentarzu 

komunalnym w Zwierzynie od strony dawnego stawu i domu nauczyciela, gdyż wjeżdżając 

tam samochodem brak jest możliwości wyjechania z powrotem. 

 

Edward Podsiadło zgłosił: 

- brak znaku „STOP” na przejeździe niestrzeżonym w Sarbiewie,  

- brak barier na mostku koło posesji p. Przybysza,  

- wskazał na dziury na drodze w Sarbiewie od posesji p. Mastalerskiego do posesji p. 

Szmid i od ul. Wiejskiej do posesji p. Kowalik. 

 

Tomasz Pajtel: 

- przypomniał o zgłaszanej już wcześniej kwestii nagle gasnących lamp, 

- wskazał na zagrożenie na mostku na ul. Kurowskiej w Górkach Noteckich z powodu 

braku barierek. 

 

Leokadia Leśniewska wnioskowała o: 

- oznakowanie dróg na terenie gminy Zwierzyn, głównie dotyczy to miejscowości poza 

Zwierzynem, gdyż problem z dojazdem do posesji mają pogotowie ratunkowe, lekarz 

rodzinny, straż pożarna, policja, firmy kurierskie, firma wywożąca śmieci oraz osoby 

przyjezdne, 



- wykoszenie trawy w parku przy ośrodku zdrowia w Gościmcu (wnioski zgłoszone 

wyłącznie pisemnie). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 8. 

 

 

9. Interpelacje i wnioski sołtysów : 

 

Jadwiga Przybyszewska sołtys Błotna wnioskowała o naprawę drogi powiatowej Gościmiec-

Błotno. 

Dorota Witkiewicz sołtys Brzezinki wnioskowała o: 

- wycięcie gałęzi na drodze do posesji p. Łabuńka i dokończenie naprawy drogi,  

- naprawę drogi od posesji p. Kowalik do posesji p. Kiełbasa. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 9. 

 

10) Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG stwierdziła, że na sali obrad jest 14 radnych. 

 

a) ustanowienia służebności gruntowej na działkach oznaczonych numerami 

ewidencyjnymi 115/2, 115/3 i 115/6 położonych w obrębie Zwierzyn oraz 364/1, 

364/9 i 364/6 położonych w obrębie Górki Noteckie, 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w 

sprawie ustanowienia służebności gruntowej na działkach oznaczonych numerami 

ewidencyjnymi 115/2, 115/3 i 115/6 położonych w obrębie Zwierzyn oraz 364/1, 364/9 i 

364/6 położonych w obrębie Górki Noteckie pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje 

się uchwałą Nr XXXVII/180/2013. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

b) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych,  

 

Jacek Warchał przewodniczący komisji bezpieczeństwa publicznego i ochrony 

przeciwpożarowej RG przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie zaliczenia 

dróg do kategorii dróg gminnych (opinia nr 158/2013 w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w 

sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XXXVII/181/2013. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok, 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy zapoznała ze zmianami wprowadzonymi do projektu 

uchwały.  



Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 

przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2013 rok (opinia nr 160/2013 w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XXXVII/182/2013. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

d) zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy 

Zwierzyn 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 

przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy Zwierzyn (opinia nr 159/2013 w 

załączeniu do protokołu). 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy Zwierzyn zapoznał z analizą Wójta Gminy Zwierzyn, 

która zawierała weryfikację kosztów zawartych we wniosku o zatwierdzenie taryfy dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę opracowanego przez Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Starym Kurowie (analiza w załączeniu do 

protokołu) oraz zapoznał z cenami wody, jakie obowiązują w ościennych gminach. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał, czy przedsiębiorstwo wykazało, jakie były ubytki wody. 

 

Andrzej Wiśniewski stwierdził, że ubytki na pewno są, ale na papierze tego nie ma. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w 

sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy 

Zwierzyn pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XXXVII/183/2013 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

10 .Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 
 

W zastępstwie za wójta gminy na wnioski radnych i sołtysów odpowiedzi udzielił Andrzej 

Wiśniewski sekretarz gminy informując, że: 

- drogi powiatowe zostaną zgłoszone do Starostwa Powiatowego w Strzelcach 

Krajeńskich przy okazji pisania odpowiedzi na temat gospodarki śmieciowej, 

- drogi gminne te w najgorszym stanie  będą naprawiane w miarę posiadanych 

środków,  

- na wniosek złożony do wójta w sprawie koszy zostanie udzielona pisemna 

odpowiedź,  

- na pewno należy zrobić barierki i różnego rodzaju przepusty, ale jest to walka z 

wiatrakami, gdyż ktoś to niszczy, jeżeli zostanie nawet złapany, to sąd widzi w tym 

małą szkodliwość i zostaje to do zrobienia przez nas. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 10. 

 



11. Wolne wnioski i informacje. 
 

Zdzisław Czajka przewodniczący komisji rewizyjnej RG odczytał sprawozdanie pokontrolne 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn z przeprowadzonej kontroli w dniu 8 

października 2013r. (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że: 

- w dniach 15-16 października br. wzięła udział w kongresie gmin wiejskich w Serocku 

k/Warszawy, na którym poruszane były sprawy związane z kartą nauczyciela, ustawą 

śmieciową i programami, jakie mają obowiązywać w latach 2014-20120, 

- wniosek w sprawie projekt herbu i flagi jest przygotowany, usterki, jakie wskazała 

komisja heraldyczna zostały uwzględnione i zostanie przesłany do Ministerstwa 

Administracji i Cyfryzacji, 

- zapytała radnych, czy w związku ze zmianami w statucie gminy ma zorganizować 

spotkanie z panią dr Ewą Bosy ekspertem z zakresu prawa samorządowego. 

 

Za zorganizowaniem spotkania opowiedziało się 10 radnych. Stwierdziła, że ustali termin z 

panią dr Ewą Bosy. 

 

Salę obrad o godz. 12
25

 opuścił radny Tomasz Pajtel. 

 

- następna sesja RG odbędzie się w środę 27 listopada 2013r. 

 

12) Zamknięcie XXXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

Stefania Sierocińska o godzinie 12
30

 zamknęła obrady XXXVII zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł a : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

 

Marzena Kaczmarek                                                                 Stefania Sierocińska 
 


